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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

Protokół nr XLII/2022 

Sesja w dniu 23 listopada 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 23 listopada o godzinie 14.00, a zakończono o godz. 16.11 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 

2. Mirosław Gromek 

3. Beata Herman 

4. Michał Kacprzak 

5. Bogusław Konrad 

6. Anna Krajewska 

7. Robert Krajewski 

8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

9. Krzysztof Laska 

10.Ewa Orzechowska 

11. Waldemar Józef Pałys 

12. Jerzy Pawluczuk 

13. Paweł Adrian Pecura 

14. Mirosław Pędzich 

15. Andrzej Pęksa 

16. Edward Witold Podbielski 

17. Mieczysław Szymalski 

18. Renata Teresa Trojanowska 

19. Henryk Wilczewski 

20. Mieczysław Stanisław Równy 

21. Edward Zalewski 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia posiedzenia, 
po przywitaniu zebranych i sprawdzeniu obecności stwierdził, że w posiedzeniu sesji 
Rady Miasta na stan 21 radnych bierze udział 21 członków Rady Miasta, w tym 
czterech radnych bierze udział w sesji za pośrednictwem środków porozumiewania 
się na odległość / radni: S. Dylewski, E Orzechowska, P. Pecura i E. Podbielski/. 

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności  

Wyniki głosowania: 

OBECNY: 21 
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Wyniki imienne: 

OBECNY (21) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał 
Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich Andrzej Pęksa, Edward Witold 
Podbielski, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że sesja 
została zwołania w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym z porządkiem obrad, który radni otrzymali wraz zawiadomieniem o zwołaniu 
sesji. Następnie Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, że Rada Miasta może 
wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z XLI  sesji Rady Miasta. 

4. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r., 

b. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka 
na lata 2022-2035, 

c. w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowi Mazowieckiej. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie  określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, za odbieranie 
odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport 
nieczystości ciekłych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu korzystania z Parku 
Miejskiego nad stawem w Ostrowi Mazowieckiej przy ul. 3 Maja”. 

8. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie przystąpienia Miasta Ostrów Mazowiecka do realizacji Programu 
„Opieka Wytchnieniowa” – edycja 2023. 

b.  w sprawie przystąpienia Miasta Ostrów Mazowiecka do realizacji Programu 
„Asystent osoby niepełnosprawnej” – edycja 2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VI/53/2019 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 10 kwietnia 2019 r. w sprawie nadania Statutu Miejskiemu 
Domowi Kultury w Ostrowi Mazowieckiej. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej na 
terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

13. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2022 r. 

14. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Ostrów Mazowiecka w 
roku szkolnym 2021/2022. 

15. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2021 r. 

16. Informacje: 

a. z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 
wykonania uchwał Rady, 

 b.  Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

17. Wolne wnioski i sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z XLI sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że 
Protokół z XLI sesji Rady Miasta był przekazany radnym do wglądu i do dnia 
poprzedzającego sesję nikt nie zgłosił uwag do treści, w związku z tym 
stwierdził, że Protokół zostały przez Radę Miasta przyjęty. 

4. Podjęcie uchwał: a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2022 r., b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2022-2035, c) w sprawie 
wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki 
Zakład Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowi 
Mazowieckiej 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że 
Komisje analizowały projekty uchwał wraz z autopoprawkami i je pozytywnie 
zaopiniowały. 

Wyniki głosowań: 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego:   

a) 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”, 
b) 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujących się”, 
c) 4 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki 
Gruntami: 

a) 4 głosy „za”, 2 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujące się”, 
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b) 4 głosy „za”, 2 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujące się”, 
c) 4 głosy „za”, 2 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujące się”, 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska: 

a) 4 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
b) 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” 
c) 4 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zwrócił uwagę, że łączna pomoc finansowa ze 
strony Miasta dla Zakładu Gospodarki Komunalnej to kwota 9 mln. zł. w 2022 roku. 
Spółka jest przedsiębiorstwem, które powinno samodzielnie się finansować, a nie 
korzystać ze wsparcia. Radny powiedział, że przekazanie tak dużych środków na 
zakup węgla jego zdaniem jest niezrozumiałe. Miasto powinno udzielić pożyczki 
spółce, a nie przekazywać bezzwrotnie środki.  Dodał, że w 2023 r. planowane jest 
zaciągnięcie kolejnego kredytu przez Miasto w wysokości 10 mln. zł. i łączna suma 
zobowiązań będzie wynosiła 40 mln. zł. Radny powiedział, że Zakład Gospodarki 
Komunalnej w nowych taryfach za energię uwzględnił obecne ceny węgla i opłaty za 
emisję CO2 niezbędna jest tylko akceptacja Urzędu Regulacji Energetyki. 
Prawdopodobnie od 1 stycznia 2023 r. spółka będzie miała możliwość pokrycia 
całkowitych kosztów produkcji i dostarczania energii. Radny negatywnie ocenił 
podnoszenie kapitału zakładowego spółki. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska powiedziała, że zakup węgla na potrzeby 
funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej będą finansować wszyscy 
mieszkańcy, ponieważ Miasto udziela bezzwrotnej pomocy w kwocie 9 mln. zł. 
Radna zapytała: o warunki zakupu paliwa stałego dla gospodarstw domowych; jaki 
podmiot będzie zajmował się dystrybucją węgla; ile gospodarstw domowych jest 
uprawnionych do skorzystania z tej formy pomocy. Zgodnie z obowiązującą ustawą 
cena paliwa wprowadzonego do obrotu nie może być wyższa niż 1500 zł., a gmina 
może sprzedawać paliwa stałe w kwocie nieprzekraczającej 2000 zł. 

Radny p. Mieczysław Stanisław Równy zwrócił uwagę, że nieuczuciowe jest 
względem prywatnych podmiotów przystępowanie Zakładu Gospodarki Komunalnej 
do postępowania przetargowego na wywóz odpadów. Prywatni przedsiębiorcy nie 
mają możliwości korzystania ze wsparcia finansowego miasta. 

Radna p. Anna Krajewska powiedziała, że błędną decyzją było poparcie 
połączenia Zakładu Gospodarki Komunalnej z Zakładem Energetyki Cieplnej. 
Negatywnie oceniła udzielanie bezzwrotnego wsparcia finałowego w kwocie 9 mln. 
dla spółki. zł. Dodała, że Zakład Gospodarki Komunalnej w nowych taryfach za 
dostarczenie energii cieplnej uwzględnił obecne obowiązujące ceny węgla i koszty 
zakupu emisji CO2. Radna zwróciła uwagę na zatrudnianie w spółkach miejskich 
osób „po linii partyjnej” i poprosiła Burmistrza o wyjaśnienie tej kwestii. 

Radny p. Mieczysław Szymalski poinformował, że Klub Niezależni Razem 
poprze uchwały tylko w przypadku udzielenia wsparcia finansowego w formie 
pożyczki. 

Burmistrz p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę, że niektórzy radni traktują Zakład 
Gospodarki Komunalnej, jak przedsiębiorstwo niebędące własnością miasta. Rada 
Miasta powinna reprezentować i dbać o interesy samorządu. Burmistrz negatywne 
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ocenił postawę radnych, którzy przed połączeniem spółek mówili o przekazaniu 
środków pieniężnych na funkcjonowanie Zakładu Energetyki Cieplnej, natomiast 
teraz są przeciwni przekazaniu środków na zakup węgla dla Zakładu Gospodarki 
Komunalnej. Burmistrz zwrócił uwagę, że w mieście nie ma inwestycji, z której 
korzystają wszyscy mieszkańcy. Przedsięwzięcia finansowane przez samorząd 
kierowane są do poszczególnych grup. W kwestii procedur związanych z dystrybucją 
węgla przez Miasto wszystkie informacje są publikowane na stronie internetowej 
Urzędu Miasta. Wnioski można składać w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej, 
przedsiębiorstwem zajmującym się bezpośrednią dystrybucją paliwa stałego jest 
Zakład Gospodarki Komunalnej. Obecnie zapotrzebowanie wśród mieszkańców na 
węgiel w mieście jest niewielkie. 

Zastępca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że na dzień 26 
listopada 2022 r. wnioski o zakup paliwa stałego złożyło ok. 150 osób z terenu 
miasta. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że w wielu samorządach liczba 
uprawnionych do zakupu paliwa stałego jest znacznie wyższa niż liczba 
zainteresowanych. Burmistrz zwrócił się do Rady Miasta o podjęcie uchwał 
umożliwiających przekazanie środków dla Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska negatywnie oceniła wypowiedź Burmistrza. 
Zapytała, w jaki sposób została rozpowszechniona informacja o możliwości składnia 
wniosków na zakup paliwa stałego po za informacją na stronie Urzędu Miasta. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk powiedział, że Burmistrz nie przedstawił Radzie 
Miasta żadnych dokumentów dotyczących sytuacji finansowej Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i traktuje spółkę jak prywatne przedsiębiorstwo. Dodał, że w nowych 
taryfach za dostarczenie energii cieplnej uwzględnione zostały aktualnie 
obowiązujące ceny węgla i odbiorcy w opłatach zwrócą wszystkie koszty produkcji. 
Rada Miasta ma prawo wiedzieć czy pieniądze w spółce są prawidłowo 
wydatkowane. 

Radny p. Mieczysław Szymalski poinformował, że jest za dalszym istnieniem 
Zakładu Gospodarki Komunalnej. Przekazanie środków pieniężnych powinno odbyć 
się w formie pożyczki, którą w razie potrzeby można przekształcić w 
dokapitalizowanie spółki. 

Burmistrz p. Jerzy Bauer powiedział, że Radny p. Mieczysław Szymalski 
publicznie informuje o poparciu wielu decyzji, a podczas głosowania jest przeciw. 
Wszystkie informacje na temat funkcjonowania spółek czy jednostek miejskich są 
przekazywane Radzie Miasta w materiałach przed sesją. 

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że obecna sytuacja 
energetyczna jest trudna i samorządy muszą sobie z nią poradzić. Zakład 
Gospodarki Komunalnej nie może znacznie zwiększyć cen świadczonych usług, bo 
odczują to wszyscy mieszkańcy. Wiceprzewodniczący powiedział, że środki w kwocie 
3 mln. zł, które mają zostać przekazane spółce miasto otrzymało ze skarbu państwa 
(udział w podatku). Dodał, że nikt przed połączeniem spółek nie był w stanie 
przewidzieć, co będzie się działo z cenami węgla na rynku światowym, dodatkowym 
obciążaniem jest nieuregulowany stan prany ciepłowni na ul. Lipowej. 
Wiceprzewodniczący podkreślił, że podstawowym obowiązkiem samorządu jest 
zapewnienie bezpieczeństwa energetycznego mieszkańcom. 
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Radny p. Jerzy Pawluczuk zwrócił uwagę, że niezależnie od tego czy Zakład 
Gospodarki Komunalnej otrzyma wsparcie finansowe od Miasta czy nie ceny za 
ciepło wzrosną tyle samo. Ustawowo zostały uregulowane stawki za GJ ciepła. 
W przypadku, gdy stawki zaproponowane przez Zakład Gospodarki Komunalnej 
będą niższe, a Urząd Regulacji Energetyki je zaakceptuje różnice pokryje Skarb 
Państwa. Radny powiedział, że Rada Miasta nie ma kontroli nad przekazanymi 
środkami, ponieważ nie trafiają one konkretnie do oddziału ciepłowniczego tylko 
podnoszą kapitał zakładowy spółki. W nowych taryfach uwzględniono obecne ceny 
węgla i zakup emisji, co pokryje koszty produkcji energii. Miasto powinno udzielić 
spółce zwrotnej pożyczki, a nie przekazywać środki na dokapitalizowanie. 

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że obecnie spółka 
musi zakupić prawa do emisji i paliwa stałe. Dodatkowym obciążeniem jest 
nieuregulowanie zobowiązań Zakładu Energetyki Cieplnej, które po połączeniu ciążą 
na Zakładzie Gospodarki Komunalnej. 

Radny p. Mieczysław Szymalski powiedział, że nigdy nie krytykował działań 
obecnych władz miasta. Zwrócił uwagę, że będąc Burmistrzem w 1997 r. miasto 
Ostrów Mazowiecka zajęło 19 miejsce w Polsce pod względem realizowanych 
inwestycji, a w 1998 r. miejsce 39 na 2500 gmin. Dodał, że kierowanie samorządem 
to ciężka praca i duże wyzwanie. 

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że kiedyś były 
zupełnie inne warunki w kwestii realizacji działań inwestycyjnych. 

Burmistrz p. Jerzy Bauer powiedział, że słowa powinny zostać poparte 
czynami. Dodał, że kredyt zaciągnięty na jedną z inwestycji w latach 2006 – 2010 
Miasto zakończyło spłacać w tej kadencji. Obecnie zobowiązania są zaciągane, ale 
na przedsięwzięcia realizowane ze wsparciem zewnętrznym nawet 90 procentowym. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 
kolejne projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2022 r. z autopoprawką  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (11) Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Mirosław Pędzich, 
Andrzej Pęksa , Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (9) Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta 
Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

BRAK GŁOSU (1) Paweł Adrian Pecura 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2022-2035 z 
autopoprawką  

Wyniki głosowania:  
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ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (11) Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Mirosław Pędzich, 
Andrzej Pęksa , Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (9) Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta 
Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

BRAK GŁOSU (1) Paweł Adrian Pecura 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
podwyższenie kapitału zakładowego spółki Zakład Gospodarki Komunalnej  
w Ostrowi Mazowieckiej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą  
w Ostrowi Mazowieckiej  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (11) Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Mirosław Pędzich, 
Andrzej Pęksa , Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (9) Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta 
Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

BRAK GŁOSU (1) Paweł Adrian Pecura 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 
analizowały projekt uchwały.  

Wyniki głosowań: 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego:   

6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami: 

4 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska:  

6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny p. Mieczysław Szymalski poinformował, że Klub Niezależni Razem wstrzyma 
się podczas głosowania uchwały. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 
kolejne projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA ( 12) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, 
Robert Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

WSZTRZYMUJĘ SIĘ (8) Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

BRAK GŁOSU (1) Paweł Adrian Pecura 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, za odbieranie odpadów komunalnych oraz 
opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników w 
instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transport 
nieczystości ciekłych 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 
analizowały projekt uchwały i go pozytywnie zaopiniowały. 

Wyniki głosowań: 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego:  

6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,  

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska: 

6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 
kolejne projekty uchwał 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie określenia górnych stawek 
opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, za odbieranie odpadów komunalnych oraz 
opróżnianie zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 
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ZA (20) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Stanisław 
Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski 

BRAK GŁOSU (1) Paweł Adrian Pecura 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu korzystania 
z Parku Miejskiego nad stawem w Ostrowi Mazowieckiej przy  
ul. 3 Maja” 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący rady Miasta p. Robert Krajewski podkreślił, że do projektu 
uchwały została zgłoszona autopoprawka. 

Wyniki głosowania: 

6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny p. Henryk Wilczewski zwrócił się do Rady Miasta z prośbą o poparcie 
uchwały, ponieważ 27 listopada 2022 r. w Parku Miejskim nad stawem ma odbyć się 
pierwsze morsowanie. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu 
korzystania z Parku Miejskiego nad stawem w Ostrowi Mazowieckiej przy ul. 
3 Maja” z autopoprawką.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Stanisław 
Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski 

BRAK GŁOSU (1) Paweł Adrian Pecura 

8. Podjęcie uchwał: a) w sprawie przystąpienia Miasta Ostrów 
Mazowiecka do realizacji Programu „Opieka Wytchnieniowa” – 
edycja 2023.,b) w sprawie przystąpienia Miasta Ostrów Mazowiecka 
do realizacji Programu „Asystent osoby niepełnosprawnej” – edycja 
2023. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego w odrębnych głosowaniach pozytywnie zaopiniowała oba projekty 
uchwał.  

Wyniki głosowania: 

a) 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 
b) 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Miasta 
Ostrów Mazowiecka do realizacji Programu „Opieka Wytchnieniowa”  

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, Paweł 
Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, 
Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Miasta 
Ostrów Mazowiecka do realizacji Programu „Asystent osoby 
niepełnosprawnej” – edycja 2023  

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne:  

ZA (21) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, Paweł 
Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, 
Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VI/53/2019 Rady 
Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 kwietnia 2019 r. w sprawie 
nadania Statutu Miejskiemu Domowi Kultury w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące się”. 

Brak głosów w dyskusji. 
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Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 
VI/53/2019 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 10 kwietnia 2019 r. w 
sprawie nadania Statutu Miejskiemu Domowi Kultury w Ostrowi Mazowieckie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (21) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, Paweł 
Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, 
Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr 
przebiegu pojazdu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisje analizowały projekt 
uchwały i pozytywnie go zaopiniowały. 

Wyniki głosowań: 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego: 

6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego:  

7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie określenia stawki za 1 
kilometr przebiegu pojazdu  

Wyniki głosowania:  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (21) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, Paweł 
Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, 
Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej położonej na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 
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Przewodniczący Rady Miasta Poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami: 

 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska: 

6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej położonej na terenie miasta Ostrów Mazowiecka  

Wyniki głosowania: 

 ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (21) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, Paweł 
Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, 
Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że w dniu 12 
września 2022 r. do Rady Miasta Ostrów Mazowiecka wpłynęła petycja mieszkańców 
ul. Jasnej i ul. Złotej w sprawie podjęcia działań związanych z budową ulic Jasnej 
i Złotej. Petycja została skierowana do rozpatrzenia i zaopiniowania przez Komisję 
Skarg, Wniosków i Petycji, która uznała, że budowa ul. Jasnej i ul. Złotej jest 
zasadna, podobnie jak wielu innych w mieście, jednak decyzja o ich realizacji 
zostanie podjęta przez Radę Miasta podczas uchwalania budżetu miasta na 2023 r. 
Należy podkreślić, że w mieście Ostrów Mazowiecka w pierwszej kolejności 
budowane są ulice, na które wykonana jest dokumentacja projektowa. Decyzje, co do 
wyboru ulic przeznaczonych do realizacji w danym roku budżetowym podejmuje 
Rada Miasta. Rada Miasta uchwalając budżet kieruje się zasadnością danej 
inwestycji i możliwościami finansowymi miasta. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
wypracowała przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że Komisja Gospodarki Komunalnej, 
Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

Wyniki głosowania: 

5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
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Brak głosów w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (20) Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna 
Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 
Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski (ZA), Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Stanisław Dylewski 

13. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 
2022 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 
zapoznały się z informacją. 

Brak głosów w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodniczący stwierdził, że Rada Miasta Ostrów 
Mazowiecka przyjęła informację. 

14. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta 
Ostrów Mazowiecka w roku szkolnym 2021/2022. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Kultury 
Fizycznej Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego przyjęła 
przedstawioną informację. 

Brak głosów w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodniczący stwierdził, że Rada Miasta Ostrów 
Mazowiecka przyjęła informację. 

15. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 
2021 r. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że na podstawie art. 24 h ust. 12 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oświadczenia majątkowe 
złożyli wszyscy radni miasta Ostrów Mazowiecka. Oświadczenia majątkowe, 
składane do 30 kwietnia 2022 r. według stanu na 31 grudnia 2021 r. wraz z kopią 
zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 2021 zostały złożone 
w terminie. Wszystkie oświadczenia zostały wypełnione całkowicie, czytelnie oraz 
bez nieprawidłowości. Oświadczenia majątkowe zostały przekazane do Urzędu 
Skarbowego w Ostrowi Mazowieckiej i umieszczenia w BIP. Do Rady Miasta 
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wpłynęły również analizy oświadczeń majątkowych wykonane przez Wojewodę 
Mazowieckiego, Urząd Skarbowy w Ostrowi Mazowieckiej i Burmistrza Miasta 
Ostrów Mazowiecka. Wyniki analizy zostały radnym przekazane wraz 
z zawiadomieniem o sesji. Przewodniczący stwierdził, że informacja przez Radę 
miasta została przyjęta. 

16. Informacje: a) z działalności Burmistrza Miasta w okresie 
międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, b) 
Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że w ostatnim czasie 
Kierownictwo Urzędu i dyrektorzy jednostek pracowali nad projektem budżetu miasta 
na 2023 r. Z uwagi na niestabilną sytuację w kraju jak i na świecie wprowadzono 
duże oszczędności. Prawdopodobnie zostaną wstrzymane wydatki, które nie są 
koniczne do realizacji. Burmistrz zwrócił uwagę, że w okresie ostatnich siedmiu lat 
usługi publiczne są kreowane na bardzo wysokim poziomie, o czym świadczy duże 
zainteresowanie i frekwencja wśród mieszkańców. Samorząd jest również 
zobowiązany do udzielania wsparcia finansowego Zakładowi Gospodarki Komunalnej 
w celu zapewnienia bezpieczeństwa energetycznego miasta. Burmistrz 
poinformował, że uczestniczył w konferencji Smart City i głównym tematem spotkania 
były różne formy oszczędności na najbliższe lata. Obecnie miasto przygotowuje się 
do wprowadzania koncepcji przebudowy systemu oświetlenia ulicznego. Kolejnym 
planowanym przedsięwzięciem jest przebudowa systemu produkcji ciepła, znacząca 
inwestycja wyczekiwana od wielu lat. Burmistrz podziękował wszystkim radnym 
popierającym działania władz miasta i administracji Urzędu za ciężką pracę i oddanie 
na rzecz Ostrowi Mazowieckiej. Burmistrz zaprosił radnych, dyrektorów i prezesów 
spółek na spotkanie noworoczne 20 stycznia 2023 r.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiedział, że Burmistrz 
Miasta przedłożył Radzie Miasta projekt uchwały budżetowej na 2023 r. oraz projekt 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta wraz z materiałami 
informacyjnymi. Dokumenty te otrzymają radni w wersji elektronicznej.  Sesja 
poświęcona uchwaleniu budżetu planowana jest na 19 grudnia 2022 r., jest to 
poniedziałek. Komisje na posiedzeniach, przed dzisiejszą sesją, już przystąpiły do 
analizy projektu budżetu. Dodał, że tryb prac nad projektem budżetu miasta reguluje 
Uchwała Nr XXXVI/336/2022 z dnia 29 czerwca 2022 r. Do dnia 10 grudnia Komisje 
stale powinny przekazać do Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego swoje opinie dot. przedstawionego projektu, do 15 grudnia Komisja 
Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego wypracuje i 
przedstawi Burmistrzowi Miasta opinię dotyczącą projektu budżetu miasta w tym 
stanowisko wobec propozycji pozostałych Komisji i radnych. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 
stwierdził, że informacje zostały przyjęte. 

17. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Laska zapytał czy jest możliwe zlecenie 
inwentaryzacji lamp na terenie miasta w celu sprawdzenia ile z nich nie działa. 
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Zwrócił uwagę, że w ramach oszczędności należy również rozważyć wyłączenie 
oświetlenia obiektów takich jak np., Ogródek Jordanowski, czy jednej strony 
oświetlenia ulicznego. Wiceprzewodniczący podkreślił, że przebudowa systemu sieci 
ciepłowniczej w mieście powinna zostać pokryta z dotacji. 

Radna p. Anna Krajewska zwróciła uwagę, że na stronie Biuletynu Informacji 
Publicznej zamieszczone zostało zawiadomienie dotyczące dołączenia do gminnej 
ewidencji zabytków m. in.: historycznego układu urbanistycznego miasta, obszaru 
obejmującego historyczne nawarstwienia kulturowe z okresu XIII wieku i obszaru 
dawnego dworu książęcego. Radna poprosiła o wyjaśnienie tej sprawy. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zapytała gdzie mieszkańcy mogą pobrać 
wniosek dot. zakup węgla po cenach preferencyjnych; kiedy zostanie ponownie 
wydana decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach na realizację przedsięwzięcia 
dotyczącego budowy stacji paliw. Radna zwróciła uwagę, że w mieście ponownie 
pojawia się nieprzyjemny zapach spowodowany ściekami z mleczarni. Zwróciła się z 
pytaniem czy zostaną podjęte działania w tej kwestii i dlaczego planowane jest 
pokrycie odcinka rowu od ul. Prusa, a nie odcinka z drugiej strony miasta. 

Radny p. Mieczysław Równy powiedział, że Burmistrz powinien dokładnie 
zapoznać się ze stanem dróg na terenie miasta i wprowadzić do budżetu na 2023 rok 
inwestycje wymagające pilnej naprawy nawierzchni. Radny dodał, że jedną z takich 
inwestycji jest budowa ul. Północnej. Mieszkańcy bardzo licznie z niej korzystają, a 
stan nawierzchni jest naganny. 

Radna p. Beata Herman zapytała czy wszystkie środki przeznaczone na 
remont chodników w bieżącym roku zostały już wykorzystane. Mieszkańcy dość 
często zwracają uwagę na zły stan ich nawierzchni. 

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Laska zapytał ile będą trwały prace 
związane z modernizacją zbiorników oczyszczalni ścieków, które w ostatnim czasie 
również powodują nieprzyjemny zapach. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że na pytanie Radnej p. Anny 
Krajewskiej odpowiedź zostanie udzielona pisemnie. Powiedział, że w mieście jest 
zastosowane kilka systemów oświetlenia, co bardzo utrudnia wyłączenie jednej 
części oświetlenia ( jednej strony ulicy). W ramach oszczędności planowane jest 
wyłączanie placu przy ul. Kubusia Puchatka w okresie zimowym o 23.00. Burmistrz 
podkreślił, że nie chce wyłączać oświetlania ulicznego na ternie całego miasta i ma 
nadzieje, że do takiej sytuacji nie dojdzie. Dodał, że obecnie planowane jest 
wykonanie części pokrycia rowu, ponieważ jest to inwestycja bardzo kosztowna. W 
kwestii wydania decyzji środowiskowej Burmistrz poinformował, że obecnie nie może 
udzielić odpowiedzi. 

Radna p. Anna Krajewska powiedziała, że Burmistrz powinien udzielić 
konkretnej odpowiedzi na temat zabytków. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

W związku z powyższym Przewodniczący stwierdził, że informacje zostały przyjęte. 

 

 

 



17 
 

18. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że porządek 
obrad 42 - ej sesji Rady Miasta został wyczerpany. Podziękował za aktywny udział  
w obradach sesji, i zamknął obrady 42 - ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta 

/- /  Robert Krajewski  

Przygotowały: 

Olga Gumiężna - Pomoc Administracyjna 

Izabela Rejniak – Kierownik Biura Rady  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl Przebieg sesji zawiera nagranie dostępne na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miasta Ostrów Mazowiecka Nagranie - Miasto Ostrów Mazowiecka (ostrowmaz.pl)  

http://www.bip.ostrowmaz.pl/public/?id=200029

